
 
Skolebestyrelsen ved Skolerne i Elev og Hårup 

 

   
 

Mødet 1. marts kl. 19.30 til 21.00 på Hårup Skole 

referat 
 

Mødeleder: Jens 

Referent: Peter 

Deltagere: David, Anders, Hanne, Lise, Mette, Louise, Tina, Peter, Hanne, Kristine og Jens 

Afbud: Jesper, Jane, Jan, Jacob, Carsten 

 Emne Ca. tid Mål med punktet Ansvarlig Referat  

1 Rammesætning af mødet 5 min Velkomst og præsentation af mødets 
indhold 

Jens  

 

2 Kort status fra skolerne 10 min Orientering vedr. den aktuelle situation på 
skolerne 
Forældre, ledelse og medarbejdere 
 
Velkommen til ny administrationsleder 

alle Krigen i Ukraine fylder for eleverne. Det bliver håndteret i klasserne, og skolens 

personale taler både med klasserne samt elever individuelt, hvis de har 

spørgsmål. Skolens ældste elever har haft besøgt at tidligere medlem af 

Europa-Parlamentet, Jens Rohde, der vil satte krigen i et historisk perspektiv 

samt svarede på spørgsmål.  

I alle afdelinger er der nu endelig fokus på en hverdag, hvor Corona ikke fylder. 

Det er dejligt igen at kunne tænke i fællesskaber på tværs, både i undervisning 

og fritid.    

 

3 Skolernes økonomi – 
hvordan tildeles pengene? 

30 min  Ledelsen 

 

Administrationslederen gav overblik over tildelingsmodellen.  

Slides fra oplægget vedhæftet referatet. 

Evt pause på 10 min 

4 Regnskab for 2021 10 min  Jens ELEV SKOLE 

1.  Forventet resultat: 136.191 kr.  
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 2. Kort beskrivelse af regnskabsresultatet:   

I det oprindelige budget stiles mod at vi kom ud af 2021 med et regnskab i 
balance. Resultatet er forbedret. Fra et plus i september måned på 71.000 kr til 
et plus på 136.000 kr Ændringen skyldes et generelt mindre forbrug.  På grund 
af Corona er flere tiltag ikke kommet i gang som planlagt I september 
forudsatte vi, at vi ville forbruge de budgetterede udgifter, men realiteten er 
blevet en andet. 

HÅRUP SKOLE 

1.  Forventet resultat: 232.878 kr.  

Eventuelle væsentlige forventede ekstrabevillinger i kort form:  

• Godtgørelse skolelederrepræsentant 140.000 kr 

• Elevtalsregulering 5/9, -274.000 kr 

 

2. Kort beskrivelse af regnskabsresultatet:   

Resultatet er forbedret væsentligt. Fra et plus i september måned 26.000 kr til 

et plus på 233.000 kr Ændringen skyldes et generelt mindre forbrug.  På grund 

af Corona er flere tiltag ikke kommet i gang. 

I september forudsatte vi, at vi ville forbruge de budgetterede udgifter, men 

realiteten er blevet noget andet. 

HÅRUP – ELEV SFO 

1. Forventet resultat: 334.273 kr.  

2. Kort beskrivelse af regnskabsresultatet:   

Resultatet er forbedret væsentligt. Fra et plus på 176.000 kr til et plus på 

334.000 kr. Ændringen skyldes et generelt mindre forbrug.  F.eks har forbruget 

på vikarkontoen været markant mindre i dette kalenderår 
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I september forudsatte vi, at vi ville forbruge de budgetterede udgifter, men 

realiteten er blevet noget andet.   

 

5 Budget for 2022 for SFO, 
Elev Skole og Hårup Skole 
 
Herunder antal klasser, 
antal ansatte, særlige 
pædagogiske 
fokusområder, lejrskoler, 
indsatsområder 

25 min  Jens 

Peter 

Hanne 

Kristine 

Gerner 

Budget:  

Det budgetteres ud fra samme aktivitetsniveau som i 2021, dog med en ekstra 

lejrskole på 4. årgang. Dette skyldes, at denne årgang efter planen skal samles i 

skoleåret 2023-24 

Budgettet for 2022 har følgende opmærksomhedspunkter: Der er usikkerheder 

omkring elevtallet på 5. og 9. årgang på Hårup Skole og 2. årgang på Elev Skole. 

Dette medfører en ekstra usikkerhed ift. kommende budget, da skolerne 

tildeles økonomi bl.a. ift. klasseantal. 

Skolebestyrelsen drøftede forskellige scenarier og skoleleden planlægger efter 

følgende antal klasser pt. 

Hårup Skole:  

5. årgang:  2 klasser 

9. årgang en klasse 

Elev Skole: 

2 årgang: to klasser 

Hvis der sker ændringer i elevtallet på begge skoler, kan det blive nødvendigt 

at ændre ovenstående og lave klassesammenlægninger.  

Skoleledelsen fremlagte desuden planer om investering i en lokal mellemform, 

hvor elever med særlige behov kan tilgodeses. Dette bredes yderligere ud på 

næste møde i skolebestyrelsen 
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6 Folkeskolen som ”det 
naturlige førstevalg” 
Rådmanden har fastlagt en 
indsats så flere familier 
naturligt vælger 
Folkeskolen når børnene 
skal starte i skole. 
Skoleledelsen præsenterer 
indsatsen og aktuelle data 
der viser hvor børnene i 
Elev og Hårup går i skole 

 Et indblik i punktet, data og evt beslutning 
om at arbejde videre med det senere 
 

Jens Punktet tages op på et af de kommende møder. 

Punktet kan give særlig anledning til at kigge på tallene for elever fra Elev 

Skole, der ikke vælger Hårup Skole. 

 

7      

 

  

8 evt 5 min    

 

 

 Punkter til de kommende 
møder 

5 min   • Ny lov vedr. elevplaner mv. 

• Mellemformer – hvad og hvordan.  

• Der ønskes mere fokus på pædagogiske drøftelser i skolebestyrelsen. 

Dette kunne rammesættes som forskellige temaer, der kunne drøftes 

i skolebestyrelsen. Af mulige temaer blev nævnt: Projektarbejde, 

Skole Uden Skæld ud og særligt bogligt intelligente børn. 


